

Buletin FKA

PENGAJIAN KEJURUTERAAN AWAM
UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA CAWANGAN PULAU PINANG

EDISI 2022



جامعة ملایا اسلامیة
UNIVERSITI
TEKNOLOGI
MARA

Cawangan Pulau Pinang
Kampus Permatang Pauh

eISSN 2716-6325



9 772716 632004

Diterbitkan pada 15 Oktober 2023

PPKA Juara Sukan Antara Fakulti (SAF) 2022

Oleh: Ts Fairus Azwan Azizan dan Ts Dr Mohd Samsudin Abdul Hamid

Setelah 2 tahun ditangguhkan kerana Covid-19, tahun ini acara Sukan Antara Fakulti (SAF) ini kembali diadakan di UiTM Cawangan Pulau Pinang. Acara ini berlangsung pada 8 Disember 2022 sehingga 20 Disember 2022. Pengajian Kejuruteraan Awam, UiTM Cawangan Pulau Pinang mengambil bahagian dalam kesemua acara yang dipertandingkan iaitu PUBG, Bola Tampar, Bola Jaring, Futsal, Aerodance, Badminton dan Bola Baring.

Pihak pengurusan PKA telah memberikan amanah kepada beberapa orang staf untuk menjadi pengurus pasukan bagi membantu Team PKA pada kali ini. Ts Fairus Azwan telah dipertanggungjawabkan menggalas tugas sebagai ketua kontijen PPKA dan dibantu oleh pengurus sukan yang terdiri daripada staf-staf PKA sendiri seramai 20 orang. Majlis penyerahan bendera kepada kontijen PKA untuk Sukan Antara Fakulti (SAF) diadakan pada 8 Disember 2022 dan seramai 134 orang atlet terdiri daripada pelajar PKA mengambil bahagian dalam keseluruhan acara yang dipertandingkan.



Majlis penyerahan bendera kepada kontijen PKA utk Sukan Antara Fakulti (SAF2022). Bermulanya misi para atlet PKA UiTMPP

Untuk sukan SAF ini yang berakhir pada 20 Disember 2022, team PKA telah mengutip 4 pingat emas, 1 pingat perak dan 3 gangsa. Pingat emas telah disumbangkan dalam acara bola jaring, badminton campuran, bola baling lelaki dan bola baling perempuan. Atlet aerodance lelaki menyumbang pingat perak untuk PKA manakala 3 pingat gangsa disumbangkan melalui acara bola tampar lelaki, bola tampar wanita dan futsal. Hasil kutipan pingat ini, PKA, UiTM Cawangan Pulau Pinang telah dinobatkan sebagai johan keseluruhan Sukan Antara Fakulti (SAF) 2022. Penutupan yang terindah buat Team PKA bagi tahun 2022 dengan kejayaan yang dicapai. Semoga semangat dan sokongan ini berterusan bagi memastikan PKA menjadi yang terbaik dalam kalangan yang terbaik.



Para atlet PKA dihari Sukan Antara Fakulti (SAF)

Majlis perasmian penutup SAF 2023 dan pengumuman Team PKA selaku Johan Keseluruhan

